



Avis Public

Règlement No. 329

AVIS PUBLIC est par les présentes donné que le Conseil de la Cité de Montréal, en vertu des pouvoirs que lui confère la charte de ladite Cité, a adopté un règlement intitulé: "Règlement No 329 amendant les règlements Nos 236 et 313 concernant les contributions foncières, les taxes et les permis (licences.)"

L.-O. DAVID,
Greffier de la Cité.

BUREAU DU GREFFIER DE LA CITÉ,
HÔTEL DE VILLE,

Montréal, 28 avril, 1905.



Public Notice

By-Law No. 329

PUBLIC NOTICE is hereby given that the Council of the City of Montreal, in virtue of the powers conferred upon it, by the Charter of the said City, has adopted a by-law known as "By-Law No. 329 to amend by-laws Nos 236 and 313 concerning assessments, taxes and licenses."

L. O. DAVID,
City Clerk.

CITY CLERK'S OFFICE,
CITY HALL,

Montreal, April 28th, 1905.



VENTE A L'ENCHERE

Propriété appartenant à la Cité.

La Cité de Montréal vendra aux enchères la propriété suivante:

12 lots vacants, situés sur la rue Centre, entre les rues Richmond et Montmorency.

7 lots vacants, situés sur la rue Richardson, entre les mêmes rues.

Ces lots mesurent 25 pieds de largeur par une profondeur de 100, comme il appert par le plan préparé par M. John R. Barlow, inspecteur de la Ville, en date du 26 avril, 1905 et déposé au bureau du trésorier de la Ville.

Chaque lot sera vendu séparément.

Conditions: Un quart comptant et la balance payable en cinq versements annuels, égaux et consécutifs avec intérêt à cinq pour cent, payable tous les six mois.

La vente aura lieu le 3 mai, 1905, à 11 heures a.m. aux salles de

M. HICKS & CIE,
Encanteurs.
1821 rue Notre-Dame.

L.-O. DAVID
Greffier de la Ville.

BUREAU DU GREFFIER DE LA VILLE,
HÔTEL DE VILLE,

Montréal, 27 avril, 1905.



BY AUCTION

City Property.

The City of Montreal will sell by public auction the following property:

12 vacant lots, situated on Centre street between Richmond and Montmorency streets.

7 vacant lots, situated on Richardson street, between the same streets.

These lots measure 25 feet in width by a depth of 100 feet, according to plan prepared by Mr. John R. Barlow, City Surveyor, dated 26th April, 1905, and deposited in the City Treasurer's office.

Each lot will be sold separately.

Terms: One-fourth cash and the balance in five equal, annual and consecutive instalments with interest at 5 per cent, payable every six months.

Sale to take place on the 3rd May, 1905, at 11 o'clock. a.m., at the sales room of

M. HICKS & CO.,
Auctioneers,
1821 Notre-Dame Street.

L. O. DAVID,
City Clerk.

CITY CLERK'S OFFICE,
CITY HALL,

Montreal, 27th April, 1905.